
Referat skolebestyrelsesmøde den 14. maj 2025 

 
Til stede: Alle  

Referent: Thomas Vig Kuntz 

Afbud: Jane  

 

Dagsorden med referat 

 

• Nyt fra skolen 

 

• Orientering om skemalægningen 

o Færre personaler giver udfordringer med at dække skemaerne og Sfo’en.  

o Der er taget nye tiltag i brug i forhold til skemalægningen på baggrund af 

ønsker fra personalegruppen. Der vil bl.a. være tale om hele fagdage.  

o Der evalueres til efteråret.  

o Det har været og er stadig en hård proces, at få det hele til at gå op.  

Hovedskitsen af kommende skoleårs klasseskemaer er hermed godkendt af 

skolebestyrelsen.  

 

• Opfølgning på økonomien 

o Idet skolen vil få færre elever end beregnet fra august 2025, ser vi frem mod 

et større underskud.   

 

• Opfølgning på forflyttelser 

o Der er forflyttet to lærer.  

 

• Nyt for medarbejdere 

Flere ting fylder 

o Forflyttelser 

o Skemalægningsprocessen  

o Planlægningen af kommende skoleår  

 

• Nyt fra elevrådet  

Der er kommet 16 forslag fra elevrådet til forbedring på skolen.  

o Elevpauser, som eleverne selv bestemmer  

o Adgang til fodboldbanen, altid  

o  Ny rutsjebane 

o Svævebane med start i kirketårnet 



o Mc Donalds mad i SFO om morgenen  

o Fat Boy i alle klasser  

o Medindflydelse i undervisningen 

o Mindre/røv til bænk undervisning 

o Dimseting i klasserne 

o Indflydelse på sang Ling 

o Kunstgræs i multibanen 

o Klatrevæg 

o Lås på toiletterne i indskolingen 

o Vandautomat i indskolingen 

o Afholde store legedag en weekend 

o Rengøring i indskolingen mangelfuld  

o Julelys i træerne 

o Lounge område 

o Mad bod eller lign  

 

 

• Evt.  

o Vi har ikke en politik for børn, der udvikler skolevægring. Det er komplekst 

og der er forskellige metoder/tiltag, der skal til for det individuelle barn.  

o Til næste møde skal der ses på politikken for fagfordelingen. Gennemgås og 

revideres.  

 

 

Næste skolebestyrelsesmøde afholdes i nyt skoleår.   


